
Rondvraag PVV over Haarlem Nieuw Zuid aan gedeputeerde Olthof 
Commissie Ruimte 25 november 2024 
 
Fractie PVV hebben een drietal vragen die wij graag willen inbrengen voor de rondvraag in de 
commissie Ruimte, naar aanleiding van een onlangs verschenen artikel in het Haarlems 
Dagblad over Haarlem Nieuw Zuid. (Artikel) 
Wij verzoeken u vriendelijk deze vragen door te geleiden naar gedeputeerde Olthof. 
 
De vragen zijn als volgt: 
 

1. Wat zijn de gevolgen voor het project Haarlem Nieuw Zuid als de financiering vanuit het 
Rijk uitblijft? 

2. Welke scenario’s zijn er voor de bijdrage van 21 miljoen euro vanuit de provincie Noord-
Holland in een dergelijke situatie? 

3. Loopt de provincie het risico op te moeten draaien voor een extra bijdrage als 
financiering vanuit het Rijk uitblijft? 

 

https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.haarlemsdagblad.nl%2Fregio%2Fhaarlem%2Fteleurstelling-voor-nieuw-ov-knooppunt-in-schalkwijk.-kabinet-houdt-extra-geld-voorlopig-tegen%2F26922345.html&data=05%7C02%7CCommissieruimte%40Noord-Holland.nl%7C903ad2b497bd4acf5e1e08dd0966c32c%7C49f943ef3ce242d2b529ea37741a617b%7C0%7C0%7C638677059146730804%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=vMcu2ORMpWYzoAOxaZZ1moy6Zqo75dIaCjvgPFRFkto%3D&reserved=0

